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Zápis z veřejné schůze 

Osadního výboru Třemošnice 

konané 29.4.2024, začátek 19:15 

Přítomni: za obec Ostředek: Ing. Marek Škvor, starosta 
Blanka Svobodová, místostarostka 

Lucie Chvojková, zastupitelka 

RNDr. Miroslav Škopek, zastupitel 
za osadní výbor: Ing. František Škvor 

Marie Smítková a 

Milena Floriánová 
Milan Mecka 

+ obyvatelé Třemošnice (viz presenční listina) 

Informace starosty - info z jednání obecního zastupitelstva v Ostředku 

Starosta Ing. Marek Škvor informoval o důležitých bodech projednaných na zasedáních Zastupitelstva 

obce Ostředek od poslední veřejné schůze OV zásadního významu pro Třemošnici 

- © Zastupitelstvo schválilo a podalo dvě žádosti o dotaci na opravu pískovcového křížku a opravu 

oplocení kapličky na návsi v Třemošnici. 

- © Na základě zamítavého vyjádření MěÚ Benešov k realizaci DČOV u tří RD v Třemošnici a 
dalším skutečnostem nesplní projekt požadavky dotačního programu. Zastupitelstvo proto 

navrhlo a schválilo způsob vypořádání uzavřených smluv. U těch majitelů nemovitostí, kterým 
by byla povolena výstavba DČOV, obec předá schválenou projektovou, dokumentaci a 

v případě individuální realizace stavby (po kolaudaci) vyplatí příspěvek 30.000 Kč. U majitelů, 

kterým MěÚ Benešov projekt neschválil, obec vrátí zaplacenou zálohu 10.000 Kč. 

- © Zastupitelstvo schválilo výsledky hlasování do participativního rozpočtu 2024. Aktuálně se 
projednává výběr work-outového prvku do Třemošnice. Nad rámec participativního rozpočtu 

se již realizoval projekt Vyčištění a sanace studny u bývalého obchodu v Třemošnici. 

Pan starosta dále informoval o přijetí dalšího pracovníka pro údržbu obce od 1.5.2024, díky čemuž se 
lépe bude zajištovat sekání travnatých ploch v celé obci včetně Třemošnice (frekvence údržby bude 

odstupňována, centrální/periferní plochy). Obec na tohoto pracovníka získala dotaci od Uřadu práce 

ČR. 

Dále pan starosta informoval o postupu ohledně smluvního zajištění plochy pro kontejner BRO, které 
se reálně již připravuje v místech u vjezdu do areálu kravína. Pan Škopek zmínil předpokládaný režim 
přístupu bez pevně stanovených provozních hodin, ale na základě domluvy bude moci zajistit kterýkoli 

člen OV, 

Z i r š , ň A PT P 
Pan Skopek upozornil na nevhodnost parkování vozidel na travnatých obecních plochách, čímž dochází 

k ničení veřejné zeleně, deformacím povrchu a je znemožněna údržba travních ploch. 
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Pan Škopek s odkazem na únorové vyčištění zanesených vodotoků směrem na Divišov upozornil na 

potřebu vyčištění a opravu vodotoků směrem na Ostředek, 

Pan Škopek zmínil zájem o smluvní zajištění možnosti přístupu třemošnických dětí do škol a školek v 

Divišově, který je podstatně dostupnější než „spádové“ Chocerady. Pan starosta informoval, že 

choceradskou školu a školku navštěvuje podstatně větší počet ostředeckých děti, proto obec bude i 

nadále vytvářet společný školský obvod s obcí Chocerady. 

Pan Škopek požádal pana P.F., aby apeloval na starostu SDH Třemošnice (na schůzi nepřítomen), aby 

SDH Třemošnice dokončila stěhování venkovního záchodka na louce nad Třemošnicí. Části záchodka 

jsou v mezi pana J.S., části pak také na obecním pozemku bezprostředné u nově upravované stezky. 

Dále informoval pan Škopek o změnách v počtu trvale hlášených obyvatel a jejich dopadu na 

požadovaný počet zájemců o připojení k obecnímu vodovodu. K trvalému pobytu se přihlásil M.V., 

očekává se brzké přihlášení dvou osob, které se hodlají přistěhovat do Třemošnice na trvalo a 
evidenční změna státní příslušnosti D.K., což by také znamenalo dalšího trvale hlášeného zájemce. 

Konečný počet zájemců by tak mohl přesáhnout požadovaných 55 trvale přihlášených. Pan Škopek 
vyjádřil i možnost, že případným naplněním požadovaného počtu a zahájením projektových prací 
dojde k připojení některého z dalších objektů s trvale hlášenými obyvateli, kde si majitelé vyhodnotí 
náklady na připojení v rámci společného projektu oproti případným nákladům na realizaci individuální 

přípojky v budoucnosti. A 

Diskuze 

Pan M.H. vyslovil požadavek, zda by bylo možné nechat udělat rozbor vody v aktuálně vyčištěné 

studni. Pan starosta s návrhém souhlasil s tim, že po vyprchání dezinfekčních prostředků a stabilizaci 

odběru obec zajistí společně s rozborem vod z dalších obecních studní v Ostředku. 

V Třemošnici 29.4.2024 5 

Zapis připravil: RNDr-„Miroslav Skopek ění 

Zápis ověřil: © Ing. František Škvor E 
je -= 


